

《单词百科:henceforth是什么意思?henceforth怎么发音?henceforth的解释和用法》

英语单词henceforth是什么意思?henceforth怎么读?henceforth怎么发音?简答网为您整理了henceforth的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



henceforth怎么读

henceforth的读音:[hens f θ]

henceforth的意思

1、adv.从今以后，今后;

henceforth的近义词

1、hence adv.因此，所以;从此;从此处;

2、henceforward adv.从今以后，自此以后；

3、hereafter adv.今后，从此以后；

henceforth的双语例句

1、Henceforth I understood that does not stop upwardly, compared already kept aloof, had the value.

从此我明白,不停地向上, 比已经高高在上, 更有价值.

2、Henceforth, the abundant bowel movement started his magnificence.

从此, 盛大便开始了他的辉煌.

3、Henceforth, the appliance such as air conditioning, freezer moves toward computerization necessarily.

今后, 空调、冰箱等家电必然走向电脑化.

4、Discussed off predicament and the measure that will expand chrysalis silk trade henceforth.

探讨了摆脱困境及今后发展茧丝绸行业的措施.

5、I think that, henceforth, nothing but some extraordinary jarring of that chord could renew it.

我以为今后除了那心弦受了某种非常的震撼, 没有什么能够使它复发的.

6、Will build power project henceforth, want to fulfil systemjob responsibility of project legal person.

今后新建电力项目, 都要实行项目法人责任制.

7、Henceforth waiting until His enemies are made the footstool for His feet.

13从此等候?的仇敌,放在?的脚下作脚凳.

8、Henceforth, brokers say zhou will pedalling emotional life, not fake.

看来, 经纪人说从今以后周迅会低调处理感情生活的说法, 一点不假.

9、If can reduce entrance amount, promote its to export, henceforth home market demand hasten firm.

若能减少进口量, 促进其出口, 今后国内市场供需将趋稳.

10、If I were dead, that could not be surer than it is henceforth.

就算让我死去也不会有更可靠的保证的.

11、Henceforth, this military equipment under General Xiao Ke directs, fights place after setting.

从此, 这支武装在萧克将军指挥下, 转战在平西.

12、It can the whole system function more perfect, designated cropland manage aspect henceforth effectively.

因此整个系统相对子传统农田信息系统功能更齐全、更完善, 这为今后有效地进行农田管理指明了方向.

13、Henceforth, the north wind is worthless to the northerners.

从今以后, 北风对北方人没有益处.

14、We were finally released with a formal warning that we were henceforth barred from the base.

我们被正式警告从此不得进入基地后终于获得了释放.

15、Henceforth, the north wind is worthless to northerners.

从今往后, 北风对北方人没有裨益.

16、Henceforth in the school also nobody has thrown the paper airplane toward the drill ground.

从此学校里再也没有人往操场扔过纸飞机.

17、Henceforth I will recognize and identify the mystery of moods in all mankind, and in me.

我从此领悟人类情绪的变化的奥秘.

18、KJV Let Israel hope in the LORD from henceforth and for ever.

[新译]以色列啊!你要仰望耶和华,从现在直到永远.

以上是简答网为您整理的henceforth怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/henceforth>

